

CANADIAN JOURNAL OF COUNSELLING

CALL FOR PAPERS ON COUNSELLING WOMEN

Women are changing our world by expanding their horizons, engaging in new activities, and making new choices. Traditional as well as contemporary societal, cultural and family experiences of women have created the necessity for counsellors to gain more specialized knowledge, skills and techniques to effectively assist female clients.

A special issue of the **Canadian Journal of Counselling** will focus on the current issues we are now addressing in counselling girls and women across Canada. We are actively soliciting articles which will reflect critically on the state of our art, and will point the way for future development of our theory and practice in counselling women. We invite persons to submit appropriate articles about their work with specific populations such as low-income women, minority women, immigrant women, abused women, and/or specific issues such as developmental theory, career planning, health, sexuality, and ethics as they relate to counselling women.

Guest Editors for this special issue are Dr. Lorna Cammaert, University of Calgary, and Dr. Armelle Spain, Université Laval. We welcome your submissions for this special issue on counselling women which will appear in October, 1991. Manuscripts should be submitted to the address below by January 31, 1991, and should follow the guidelines for manuscript submission as stated in each issue of the **Canadian Journal of Counselling**.

Send your manuscript by January 31, 1991 to:

Canadian Journal of Counselling

Faculty of Education

University of Victoria

Box 1700

Victoria, British Columbia

V8W 2Y2

NUMÉRO THÉMATIQUE SUR LES QUESTIONS D'IMPORTANCE POUR LES FEMMES

INVITATION à SOUMETTRE UN ARTICLE à
LA REVUE CANADIENNE DE COUNSELING

En élargissant leurs horizons, en s'engageant dans de nouvelles activités et en faisant de nouveaux choix, les femmes modifient le monde dans lequel nous vivons. L'Association canadienne de psychologie a élaboré de nouveaux principes pour guider l'intervention auprès des clientes, reconnaissant ainsi que le counseling auprès des femmes est particulier et qu'il requiert des connaissances et des habiletés propres.

Ce numéro thématique de la **Revue canadienne de counseling** portera sur les questions auxquelles nous faisons face dans notre intervention auprès des jeunes filles et des femmes du Canada. Il présentera aussi une réflexion critique des pensées et des pratiques récentes dans ce domaine. Enfin, il proposera des pistes en vue de l'élaboration de théories pertinentes et de pratiques innovatrices en counseling auprès des femmes. Nous vous invitons donc à soumettre des articles sur des sujets spécifiques, reliés au thème, tels que les théories du développement, la planification de carrière, la santé, la sexualité, la vie personnelle et familiale, le counseling féministe, l'éthique, ou sur des problèmes précis rencontrés par les femmes pauvres, les femmes des minorités culturelles, les femmes violentées.

Dr. Lorna Cammaert de l'université de Calgary et Dr. Armelle Spain de l'université Laval à Québec sont les rédactrices en chef invitées pour ce numéro thématique dont la parution est prévue pour octobre 1991. Vos manuscrits doivent être soumis avant le 31 janvier 1991 et doivent se conformer aux normes en vigueur à la **Revue canadienne de counseling**.

Veillez faire parvenir vos textes avant le 31 janvier 1991 à:

La Revue canadienne de counseling

C.P. 1700

Université de Victoria

Victoria, B.C.

V8W 2Y2